
 

Z Á P I S 
z 24. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 14. června 2018, od 16.00 hodin 
 
ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
 
   Dvacáté čtvrté  zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 
starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  
   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 
a to od 6. 6. 2018 do 14. 6. 2018 a zveřejněna na elektronické desce. 
   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 
přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášení schopné. 
Omluven: Cabáková Ivana, Stodůlka Martin 
Pozdní příchod: Bc. Křenek Petr – 16.20 hod. 
Dřívější odchod: 0 
Na zasedání zastupitelstva byl jeden host. 
    
URČENÍ OVĚŘOVATEL Ů A ZAPISOVATELE 
 
   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Barabáše Vlastimila, Ing. Žitníka Radka, členy 
návrhové komise Bc. Křenka Petra, Mgr. Juříčkovou Zdenku a zapisovatelku paní Radomilu 
Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli Barabáše Vlastimila, Ing. Žitníka 
Radka, členy návrhové komise Bc. Křenka Petra, Mgr. Juříčkovou Zdenku a zapisovatelku 
paní Radomilu Kantorovou,  
Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno  
 
SCHVÁLENÍ PROGRAMU 
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 
starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 
doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 24. zasedání: 

11. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 
12. Plnění příjmů a výdajů za 01-05/2018 
13. Závěrečný účet obce 
14. Účetní závěrka Základní a mateřské školy 
15. Účetní závěrka Kanalizace Bečva s.r.o. 
16. Prodej pozemků 
17. Investiční akce 
18. Různé  



19. Rozpočtové opatření č. 1 
20. Diskuse 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno 
 
BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ  
 
místostarosta: 
ořez větví u SDH Kněhyně u RD 267 – splněno 
 
BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJM Ů A VÝDAJŮ ZA 01-05/2018 
informoval starosta: 
Plnění rozpočtu  (příloha 2). 
Ing. Žitník: 
jak je to s prodejem dřeva. Odpověď: prodali jsme na začátku roku dobře. Teď ceny hodně 
klesly, nemá cenu prodávat. 
Příjmy: 13 824 469,65 
Výdaje: 12 700 741,73 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje plnění příjmů a výdajů za období leden až 
květen 2018 
Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 3 bylo schváleno 
 
 
BOD III. ZÁV ĚREČNÝ ÚČET OBCE 
Informoval starosta obce. Musíme schválit celoroční hospodaření obce a schválit účetní 
závěrku obce. Zastupitelé měli možnost se seznámit s podklady (příloha č. 3). Na úřední desce 
a na internetových stránkách obce vyvěšeno 15 dnů. Po hlasování je třeba podepsat protokol. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva souhlasí s celoročním hospodařením obce za rok 2017 
s výhradami uvedenými ve zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření obce a schvaluje 
závěrečný účet a účetní závěrku obce sestavenou ke dni 31. 12. 2017, dle příloh 
Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno 
 
 
BOD IV. ZÁV ĚREČNÝ ÚČET ZŠ a MŠ 
Starosta – stejně jako hospodaření obce, musíme schválit i hospodaření školy. Závěrečná 
zpráva z hospodaření školy se musí také schválit. Škola hospodařila s výsledkem 11,600,- Kč, 
částka šla do fondu rezerv. Také podepsat protokol 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje účetní závěrku Základní školy a Mateřské 
školy Prostřední Bečva sestavenou ke dni 31. 12. 2017, dle příloh 
Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 5 bylo schváleno 
 
 
BOD . V. ZÁVĚREČNÝ ÚČET KANALIZACE BE ČVA 



Firma Kanalizace Bečva provozuje kanalizaci v obci, jsme spolumajiteli s Horní Bečvou a 
Dobrovolným svazkem obcí. Vše k nahlédnutí bylo v příloze (příloha č. 4) 
Důležité věci – jeden úvazek pro dělníka, 0,3 pro THP pracovníka a 0,3 pro vedoucího 
pracovníka. Majetek – jeden počítač.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje účetní závěrku Kanalizace Bečva s.r.o. 
sestavenou ke dni 31. 12. 2017, dle příloh 
Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 6 bylo schváleno 
 
 
BOD . VI. PRODEJ  A VÝKUP POZEMK Ů  
V loňském roce se schvalovala dohoda o společné realizaci stavby silnice směr Pustevny 
s KUZL. Zavázali jsme se, že pod dokončení stavby dojde k majetkovému vyrovnání. Měli 
bychom převzít sjezdy ze silnice a o ty se starat. Jsou to pozemky Ředitelství silnic zlínského 
kraje. O ně se nestarají. První – sjezd ke kravínu, sjezd pod MŠ, třetí je sjezd do Štramberka.  
Proti tomu je pozemek u Bártka, který bychom převedli bezplatně, protože je pod ním 
komunikace, která byla opravována.  
Ing. Žitník: 
není pod ním náš vodovod? Jak se bude provádět případná oprava? Odpověď:  celkem na to 
nezáleží, také v dalším úseku je vedena voda. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 3025/3 , 
ostatní plocha – ostatní komunikace,  o výměře 47 m2   p. č. 1907/3  ostatní plocha – ostatní 
komunikace, o výměře 124 m2, p. č. 3025/2  ostatní plocha – ostatní komunikace,  o výměře 
150 m2, p. č. 1907/2  ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 47 m2, vedených 
v katastru nemovitostí příslušného  katastrálního pracoviště Katastrálního úřadu pro Zlínský 
kraj pro obec a k. ú. Prostřední Bečva, z vlastnictví Zlínského kraje, Třída Tomáše Bati 21, 
760 021 Zlín do vlastnictví obce Prostřední Bečva č.p.272, 756 56 Prostřední Bečva 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno 
 
Další bude bezúplatný převod z obce na Zlínský kraj. My ten pozemek neprodáváme, 
zbavujeme se ho. Musel být vyhlášený záměr na prodej, ten byl vyhlášen. Můžeme teď 
převedení schválit.   
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje bezúplatný převod pozemku parc. č. 3087/3 , 
ostatní plocha – ostatní komunikace,  o výměře 250 m2   vedeného v katastru nemovitostí 
příslušného  katastrálního pracoviště Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj pro obec a k. ú. 
Prostřední Bečva, z vlastnictví obce Prostřední Bečva č.p.272, 756 56 Prostřední Bečva do 
vlastnictví Zlínského kraje, Třída Tomáše Bati 21, 760 021 Zlín 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno 
 
V souvislosti s prodejem pozemků. Chtějí zbourat dům pod točnou v Bacově a postavit dům 
nový. Po koupi zjistili, že oplocená část pozemku je ve vlastnictví obce. Minulí majitelé ji 
užívali. Byl zpracován odhad. Výměna se nebude provádět, dojde k prodeji a koupi. My jim 
odprodáme pozemek k objektu a oni prodají část pozemku, který slouží jako cesta. Cena 
pozemku musí být v místě a čase obvyklá. Dle odhadu vycházejí pozemky u objektu na 400,- 
Kč. Záměry na prodej byly vyhlášeny.  



 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nákup pozemků parc. č. 3073/63 o výměře 
22m2, parc. č. 3073/134 o výměře 86m2 a parc. č. 1479/2 o výměře 110m2 dle geometrického 
plánu č. 2726-33/2018 vytvořeného Ing. Janem Černotou vše k. ú. Prostřední Bečva,  za 
celkovou cenu 49 400,-Kč 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 9 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje prodej pozemku parc. č. 1436/6 o výměře 
190m2 dle geometrického plánu č. 2726-33/2018 vytvořeného Ing. Janem Černotou vše k. ú. 
Prostřední Bečva, za celkovou cenu 76 000,-Kč 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 10 bylo schváleno 
 
Ing. Žitník: 
k prodeji a koupi pozemků – žádost o koupi pozemků u pily. Odpověď: žádost se podá na 
podatelnu a stejně musí být vyhlášený záměr.  
 
Poslední koupě pozemků se týká úpravny vody Cípková. Pozemek kolem nové úpravny je na 
soukromém pozemku. Majitelé souhlasí (660m2).  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nákup pozemku parc. č. 2876/1 o výměře 
667m2, k. ú. Prostřední Bečva za celkovou cenu 20 000,-Kč 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 11 bylo schváleno 
 
 
BOD . VII. INVESTI ČNÍ AKCE 
CYKLOSTEZKA 
žádost vyřazena z hodnocení. Nesplnila kritéria na napojení na stávající cyklostezku. 
Zpracovatel dotace to měl vědět. Cyklostezka měla navazovat na nějaký druh cyklostezky. 
Končí to před mostem ve středu a u mostu u Petružely. Budou se řešit úpravy projektu. Státní 
fond dopravní infrastruktury stále má peníze na tyto projekty. Jsou tvrdší podmínky a kritéria, 
ale je možnost dotaci na cyklostezku získat. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí vyřazení žádosti o dotaci na cyklostezku  
Usnesení č. 12 bylo vzato na vědomí 
 
SOCIÁLNÍ BYDLENÍ 
Žádost na sociální byty je podána. Chtěli jsme být mezi prvními, bude asi velký převis. Jedná 
se o dům v Kněhyních, budou tam dva byty. S tím souvisí hospodářská budova na pozemku. 
Uvažovalo se použít ji jako sklad. Statik nekompromisně nařídil zbourat. Část se možná 
zachová pro byty. Není zapsaná na katastru, tak s tím nebude problém.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zbourání hospodářské budovy u domu č. p. 
267 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 



Usnesení č. 13 bylo schváleno 
CHODNÍK I/35 
práce pokračují. Je tam položena chránička pro případné veřejné osvětlení. Podle současných 
norem nelze, malá vzdálenost od vozovky (5-10m). Stejné by to bylo u chodníku na Novou. 
Do budoucna je možnost v pásu zeleně (1,5m), dále na odvodnění žlábek (0,5m) postavit 
svodidla a potom by osvětlení mohlo být. Položen také kabel pro internet. Bude hotový 
chodník kolem I/35, začne se dělat ve středu obce, plánuje se na Novou a do Kněhyň. Položí 
se chránička na optický kabel a bude obec částečně pokrytá. Je v rámci prací také 
rekonstruovaná autobusová zastávka na konci parkoviště.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí položení chráničky na optický kabel a 
veřejné osvětlení, opravu autobusové zastávky u Zavadilky. 
Usnesení č. 14 bylo vzato na vědomí 
 
CHODNÍK NA NOVOU 
Vlastníci pozemků nesouhlasí s umístěním pod silnici, asi nesouhlasů bude více. Bude se 
chodník projektovat v úrovni silnice, ne po soukromých pozemcích. Projektant se snaží najít 
levnější řešení. Chodník by byl ale zase jiný než tento nový, tak asi bude lepší nechat stejnou 
variantu. Bude místo pro odklizení sněhu. Realizace ale bude kolem 6 mil. Kč, ne předpoklad 
2mil. Kč. Budeme čekat na dotace. Stavba do budoucna.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí nesouhlas majitelů pozemků pro 
případnou stavbu chodníku na Novou po úrovní silnice.. 
Usnesení č. 15 bylo vzato na vědomí 
 
CHODNÍK CENTRUM 
Práce na chodníku v centru by měly začít v červenci. Zhotovitel – Cobbler.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí začátek realizace chodníku ve středu 
obce na červenec. 
Usnesení č. 16 bylo vzato na vědomí 
 
ÚPRAVNA 
Práce stále probíhají. Včera se přepojil vodovod na novou úpravnu. Běží ve zkušebním 
provozu. Bude se stále odkalovat, aby se potrubí zbavilo nánosů. Probíhají práce na vodojemu 
Adámky. Vedení vodovodu je zmapováno chybně. Dochází ke komplikacím.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o práce na úpravně vody. 
Usnesení č. 17 bylo vzato na vědomí 
 
SBĚRNÝ DVŮR 
Čekáme na dokumentaci, aby mohlo dojít k realizaci. Hned budeme vyhlašovat soutěž o 
zhotovitele. Do konce srpna musí být podepsána smlouva o dílo.   
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o projektu sběrného dvora 
Usnesení č. 18 bylo vzato na vědomí 
 
ÚZEMNÍ PLÁN 
probíhá soutěž na zhotovitele. Lhůta je do příštího týdne. Podle nabídek se začne na novém 
plánu pracovat. Do konce roku by měly být už nějaké věci hotové. 



Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o územním plánu 
Usnesení č. 19 bylo vzato na vědomí 
 
DOPRAVNÍ AUTO 
Jsou vypsané dotace na automobily, jsou to ty devítimístné dodávky. MMR dává 450 tis. 
z 900 tisíc. KUZL dává 200 tis. Je to celkem 650 tis. Kč na auto. Přikláním se k pořízení, 
Avia je stará, i když je v dobrém technickém stavu Žádost podáme, když nevyjde, je to 
zařízeno tak, že čím víckrát  se podá žádost, tím je lepší hodnocení.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje podání žádosti o dotaci na dopravní 
automobil pro SDH v obci 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 20 bylo schváleno 
 
KOMPOSTÉRY 
Už proběhly dvě vlny kompostérů, vydalo se 300 a v druhé vlně 150 kompostérů, ale stáje se 
občané ptají. Vše bylo z dotací SFŽP. Ozvala se Regionální rozvojová agentura Východní 
Moravy, která zpracovává dotace pro obce. Dělají projekt Kompostování Východní Moravy – 
3 vlna. Kdybychom to chtěli podávat sami, neuspějeme. Oni sdruží menší obce a podají to 
hromadně za všechny. Nebudeme s tím mít práci. Také náklady se rozloží mezi obce. 
Navrhuji požádat o 100 kompostérů. Dotace budou 85-90%. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zapojení se do projektu Kompostování 
v obcích Východní Moravy III. 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 21 bylo schváleno 
 
 
BOD. VIII.  R ŮZNÉ 
PUSTEVNY 
V Ráztoce na parkovišti bylo parkovné 50,-, teď už 80,-Kč. Navrhuji zvýšit parkovné na 100,- 
Kč. Pod lanovkou, zaplatí ještě lanovku, Aby se dostali na Pustevny. Pro místní bude sleva 
zachována. Po 15.00 hod. cena 70,- Kč. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje parkovné na parkovišti Pustevny ve výši 
100Kč/den a 70Kč/den při příjezdu po 15. hodině 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 22 bylo schváleno 
 
SPRÁVCE PUSTEVEN 
Prvním rokem se funkce osvědčila. Radí turistům, zajišťuje odvoz odpadů, stará se. Měl 
smlouvu na rok. Trojanovice mu ji prodloužily. Návrh – prodloužit také. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje prodloužení pracovní smlouvy správci 
Pusteven o 1 rok  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 23 bylo schváleno 



 
VÁNOČNÍ JARMARK 
Poprvé bude organizovat místo Sakumpikum obec. Termín vychází 1. 12. V příloze (č. 5) je 
návrh na program a orientačních cen. Jsou tipy na program. Ohňostroj, kapela, zvukař a 
pódium se hradilo i v loňském roce. Ohňostroj bude ke – 100. let republiky. Je to vyhlášená 
akce.  Nějaké sponzory oslovit. 
Ing. Žitník: 
sponzory bych vynechal. Je to vánoční atmosféra. Na Horní vyjmenovávali 10 minut 
sponzory. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje uvolnění prostředků na pořádání Vánočního 
jarmarku ve výši 100 tis. Kč  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 24 bylo schváleno 
 
KOTLOVÁ 
Na Kotlové se dělá setkání obcí, letos se účastníme i my, i když hranice na Kotlové nemáme. 
Přispějeme na pořádání. Vše je svěřeno S.W.A.H. Každá obec přispěje 5000,- Kč. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje příspěvek na pořádání setkání na Kotlové pro 
firmu SWAH ve výši 5 000,-Kč  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 25 bylo schváleno 
 
MASARYK NA PUSTEVNÁCH 
Velká akce – 23.6. Masaryk na Pustevnách + jánské ohně. Nikdo před tím nic nechtěl žádný 
příspěvek, ale teď už něco požadují. Přispějeme 5000,- Kč Matici Radhošťské 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje poskytnutí daru na pořádání rekonstrukce 
návštěvy Masaryka na Pustevnách pro Matici Radhošťskou ve výši 5 000,-Kč  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 26 bylo schváleno 
 
VÝJIMKA V MŠ 
Přes letní prázdniny výjimka z počtu dětí. Počet žáků v ZŠ je 76. Příští rok 80. Školka – třídy 
se naplňují do 24 dětí. V Kněhyních 20. Celkem to bude střed 24 + 23 a Kněhyně 19 dětí. 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje výjimku z počtu dětí ve třídách MŠ Prostřední Bečva s odloučeným pracovištěm 
v Kněhyních pro školní rok 2018/2019  
Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 1 
Usnesení č. 27 bylo schváleno 
Informace provozu během prázdnin – spolupráce s Horní Bečvou a Hutiskem. Provoz bude 
mimo 14 dnů: 30.7 do 10. 8., v některé uvedené školce. Rodiče mají kromě 14 dnů děti 
umísťovat. My máme 3 týdny v srpnu. Bavili jsme se s paní ředitelkou, že se volno prodlouží 
na 3 týdny. Jsou rodiče, kteří dávají děti do školky celé prázdniny. To také není v pořádku, že 
se dětem nevěnují a odkládají je do školky.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o provozu školek v době 
prázdnin. 
Usnesení č. 28 bylo vzato na vědomí 



 
ŽÁDOST ADÁMKY 
Žádosti o obecní vodu na Adámky. Dotáhnout vodovod až na konec Adámek. Projektant to 
prošel, není to jednoduché – 1,5 mil. cena. Řešení je vrt, obec by to stálo pro 5 domů moc. 
Nelze řešit jen čerpadlem a prodloužením řádu o 500m. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o žádosti i prodloužení 
vodovodu na Adámky 
Usnesení č. 29 bylo vzato na vědomí 
  
NOVÝ ZAMĚSTNANEC 
Od 2.7. nastoupí na obec nový zaměstnanec. Přihlásili se na výběrové řízení dva.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o novém zaměstnanci 
Usnesení č. 30 bylo vzato na vědomí 
 
 
BOD. IX.  RŮZNÉ 
Bc. Uhlářová: 

- 28. 9. – klub českých turistů – žádost o příspěvek. Setkání bude na Martináku. 
Odpověď:  Vše se domluví se starostou 

- most na Nové – je v pořádku? Zábradlí a cesta. Osvětlení nesvítí. Odpověď:  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o osvětlení na Nové 
Usnesení č. 31 bylo vzato na vědomí 
 
Bc. Křenek 

- jak parkování při pouti na Pustevnách, bude kyvadlová doprava od 8.00 – 16.00, po 
oba dny? Odpověď: ano, zajistíme 

- ořez stromů u zbrojnice – poděkování 
- garáže ve zbrojnici hotové, ještě koupíme nějaké regály 
- stany jsou několikrát použité, po vaječnici pokud je budou chtít, se budou schovávat 

 
Barabáš: 

- bude se něco dělat s kanalizací u Hatlapatky, pořád se ucpává? Odpověď: musí se 
zkamerovat a bude se řešit.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi prověřit stav kanalizace u Barabášů. 
Usnesení č. 32 bylo uloženo 
 

- u JUFI jsou staré suché břízy, musí se pokácet. Odpověď: pokácení zajistí obec 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostovi zajistit pokácení bříz u JUFI 
Usnesení č. 33 bylo uloženo 
 
Mikulenková: 

- jak je řešená brána na hřbitově, je to zajištěno? Odpověď: branka je otevřená stále, 
brána se musí zajistit.  

 
 



Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostovi zajistit opravu brány na hřbitově 
Usnesení č. 34 bylo uloženo 
 
Vránová: 

- kámen po opravě kanalizace před domem služeb, aby to nebylo propadlé. Odpověď: 
zítra se to bude spravovat. Celou dobu se kanál spravoval, ale muselo se to stejně 
vykopat.  
. 

 
Mgr. Juříčková: 

- most přes Bacůvku – jsou tam dva suché stromy. Dva už spadly na cestu. Hrozí 
spadnutí. Nevíme, komu patří 

- zatáčka u Chudějů – opět ořezat větve 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostovi zajistit ořez větví a pokácení 
suchých stromů 
Usnesení č. 35 bylo uloženo 

 
- lidé z Bacova přišli kvůli vodě. Špatná, kalná. Chápou, že se opravuje, ale měla by být 

cisterna s pitnou vodou. Odpověď: zajistíme, mělo to být. 
 
 
BOD. X.  ROZPOČTOVÉ ZM ĚNY  
informoval starosta - rozpočtové opatření na rok 2018 č. 1. (příloha 6) 
Mikulenková: 

- změny územního plánu – budou žadatelé platit, jak bylo schváleno? Odpověď: bude 
vysoutěžena cena, projektant nám řekne, kolik stojí která změna. Každá je jinak drahá. 
Na nás je rozhodnutí, jakou cenu stanovíme. Možná nebudeme chtít vše.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 1 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 36 bylo schváleno 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Prostřední Bečvě  14. 6. 2018 

 
………………………………………..   ……………………………. 
Ing. Žitník Radek, Barabáš Vlastimil   starosta Ing. Radim Gálik 


